
   

Protokoll Styrelsemöte 20/10-2024 

Närvarande: Mats, Mikael, Dag, Agne och Helen 

Frånvarande: Ulrica, Kristoffer 

Plats: Hos Helen 

1.  Formalia 

Ordförande förklarade mötet öppnat.   

2. Kommunens detaljplanearbete 

Inget att rapportera. 

3. Vatten och avlopp  

Fullmäktige har på senaste mötet antagit Vattentjänstplanen för Tjörn. Stockevik är i grupp 
VA-utbyggnadsområde, dvs i gruppen som har prio ett.   Enligt planen ska planering och 
projektering ske under nästa år (2025) och utbyggnad ske under 2026-2028. 

5. Badplats 

Dagen för upptagning av stegar, bojar, flotte mm hade god uppslutning och styrelsen tackar 
alla som bidrog. Agne har lämnat in äskande om förbättringar för nästa säsong och högst 
upp på listan är att backen ska få ny asfaltering. Vidare har pengar äskats för ny badstege 
ute på udden, samt att man förbättrar plattformen för stegen till vänster om hopptornet. Även 
några meter matta önskas så att vi själva kan byta ut vid behov. 

6. Simskola 

Mikael redovisade ekonomin för simskolan. Vi landar på ca 20 000 kr förlust detta år. Vi 
konstaterar att med tre simlärare blir det minus, men med två bör det gå jämnt ut. Antal 
deltagare detta år var 27 barn i simskola och 18 i märkestagning. Vi behöver fortsatt 
marknadsföra simskolan bättre och vi funderar över vilka kanaler som kan vara möjliga. 
Viktigt också att tidigt sätt upp datum för nästa års simskola. Detta kommer vi att göra i 
januari. 

7. Ekonomi 
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Dag redogjorde för ekonomin, som är i god balans. Vi resonerade om hur vi ska bli fler 
medlemmar i föreningen och Mats kommer att sätta ihop ett informationsblad som kommer 
att läggas ut i brevlådorna i början av nästa år.  

8.  Övriga frågor 

● Mötestider - nästa möte 8/12 hos Agne. 
● Sedan några veckor finns Samhällsföreningens Hjärtstartare permanent hos 

Hagberg/Andersson, Apeldalsvägen 4, röda dörren mot gatan. Skylt utanför sätts 
upp inom kort. Det kommer också att finnas skylt vid badplatsen med info om 
placeringen. Hjärtstartaren är dessutom registrerad i det nationella registret på 
https://www.hjartstartarregistret.se/ 

● Mats tog upp begreppet Fastighetsnära insamling som är en ny lag om att 
förpackningar och hushållsavfall ska samlas upp i anslutning till fastigheten. 
Detta ska vara genomfört senast 1/1-2027. Vad det kan ha för betydelse för 
Stockevik, tex i form av större sopkärl, olika avfallsbilar mm kommer Mats att 
försöka bena ut. 

● Före mötet hade vi besök av Miljöpartiets ordförande, Andreas Björk. Han var 
intresserad av att lyssna på hur vi i Stockevik tänkte kring utbyggnad, detaljplan 
och VA.  

 

 

 

Mats Erasmie                                       Helen Mattsson 

Ordförande                                                        Sekreterare 
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